
 
 
Romelanda UF  PROTOKOLL Nr 02-2014 
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda  2014-02-03  § 114 – 122 
 
 
 
Art Huvudstyrelsemöte  
Tid 18.30 
Plats Romevi 
Närvarande: Kalle Engström, Thomas Thunberg, Janne Flodin, Kjell Johansson, Maria Carlsbogård, 

Annika Rolfsson 
  

  Ansvarig 
 
§ 114 Öppnande 
 
§ 115 Dagordning 
 
§ 116 Föregående 
        Protokoll 

 
Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll godkändes. 
 

 

§ 117 Ekonomi 
 

Presentation av resultatrapport och balansrapport för 2013 på 
nästa styrelsemöte. 
 
Mötet hade en första budgetgenomgång inför fastställandet av 
2014 års budget. Renskrivs/uppdateras till nästa styrelsemöte. 

Maria/ 
Janne 
 
Janne 

§ 118 Fotboll 
 
 
 

Kalle och Kjell har arbetat fram en mall till tränaravtal. Mallen på 
remiss till A-lagstränarna för synpunkter. 
 
Föreningen undersöker möjligheten att ha 3-sammandrag för de 
yngre lagen på Romevi. 
 
Arbetet fortsätter för att föreningen ska ha ett herrjuniorlag 2014. 
Janne rapporterade från möte med Lilla Edet. Nästa möte med 
dem vecka 6. 
 
Mycket positiv stämning kring damlaget. Många engagerade 
spelare. 
 
Oskar är nöjd med herr-truppen 
 
Finns intresse från föreningen att arrangera någon form av Cup på 
Romevi. Fortsatta cup diskussioner på nästa möte. Janne 
undersöker lämplig åldersgrupp och tidpunkt. 
 
Fotbollssektionen har haft möte med damlaget och flicklagen för 
att gå igenom förutsättningarna inför 2014, vilka lag som kommer 
att finnas m.m. 

Janne 
 
 
Janne 
 
 
Janne 
 
 
 
Janne 
 
 
Kalle 
 
Janne 
 
 
 
Maria/ 
Janne 

§ 119 Kansli info  Boka tid för ny träff med dagbarnavårdarna.   
 
Åtgärder efter brandbesiktningen av föreningens lokaler den 16 
December påbörjade. Beställ nytt lås för dörr stora lokalen. 
 

Janne 
 
Janne/ 
Annika 
 



Intersport och Team Sportia har ingått en fusion och kommer 
framöver att använda namnet Intersport. 

 
Maria 
 

§ 120 Övriga frågor Janne rapporterade om det pågående arbetet med renovering av 
Herrarnas / damernas duschutrymme. Fortgår enligt plan. 
 
Föreningen önskar kunna ta betalt med kontokort i kiosken. Maria 
undersöker olika alternativ. 
 
Finns brister på motionsslingan som är kommunens ansvar. 
Janne kontaktar kommunen. 
 
Kalle bokar ny tid med Diserödsskolans gymnastiklärare för 
diskussioner kring samarbete mellan RUF och skolan. 
 
Styrelsen bjuder in Anders Larsson till nästa styrelsemöte för 
fortsatta diskussioner kring sponsring. 
 
Kalle presenterar utkast till årsberättelse på nästa styrelsemöte. 
 
Huvudstyrelsemöte 24/2, 7/4, 5/5, 2/7  
Årsmöte bestämdes till onsdagen den 19 mars 19:00 
Vårens arbetsdag 2014 bestämdes till 12/4 09:00 
Idrottens dag 2014 bestämdes till 24/5 10:00 
 
Föreningen tittar på olika lösningar för att förbättra 
föreningsadministration, websida mm. Arbetet pågår. Mer 
diskussion på nästa styrelsemöte. 
 
RUF nominerade som årets förening 2013, gala i TV4 den 27/2. 

Janne 
 
 
Maria 
 
 
Janne 
 
 
Kalle 
 
 
Janne 
 
 
Kalle 
 
Styrelsen 
 
 
 
 
Thomas, 
Janne 
 
 
Kalle 

§ 121 Nästa möte Nästa möte måndag 24/2 klockan 18:30. 
För fika ansvarar: Maria 
 

 

§ 122 Avslutning Mötet avslutades 
 

 

 
  ……………………………..  ……………………….. 
   

Kalle Engström  Thomas Thunberg 
Ordförande   Sekreterare  


